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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkanc6w osiedla ,,Potudnie" zwracam sig z proSb4 o wykonanie

remontu ulicy Gniazdowskiego od ul. Dtugiej wzdltrt ogrodzenia Zespotu Szk6l Nr 7 do

miejsca l1czeniasig starej nawierzchni z now4 czgsci4 ul. Gniazdowskiego

Nawierzchnia ulicy Gniazdowskiego wykonanajest z sze$ciok4tnych element6w tzw.

belinek, w wielu miejscach przezlata uZytkowania nast4pity duZe braki w nawierzchni, wiele

element6w jest pottuczonych, zrnurszalych, w wielu miejscach zamiast twardej nawierzchni

jest piach. Stan takiej nawierzchni stwarza powaZne zagrolerie dla uz5rtkownik6w tej drogi.

Mieszkancy tej czESci osiedla Pofudnie wielokrotnie zwracali sig z pro6bq o wykonanie

remontu nawierzchni ul. Gniazdowskiego. BliskoSC szkoty oraz oddane w tym roku centrum

handlowe zwigks4ylo i tak duzy ruch na tej wlaSnie ulicy co powoduje dalsz4 degradacjq tej

drogi.

Prrylqczajqc sig do apelu mieszkaric6w zwracam sig z proSb4 o wyremontowani

nawierzchni na ul. Gniazdowskiego

Z powaZuriem
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